
 Referat Generalforsamling

Egedal Rideklub
Tirsdag d. 26. marts 2024 kl. 19	

Sted:	Egedal	Rideskole,	festlokalet	ved	toiletterne.	

Dagsorden:	

1) Valg	af	dirigent	og	referent	
2) Bestyrelsens	beretning	
3) Fremlæggelse	af	årsregnskab	til	godkendelse	
4) Fremlæggelse	og	drøftelse	af	hovedlinjer	for	foreningens	virksomhed	det	kommende	år,	samt	af	

budget	for	det	nye	regnskabsår	
5) Indkomne	forslag	

• Forslag	fra	bestyrelsen	om	ændring	af	kontingent	for	medlemmer	over	25	år.	
Bestyrelsen	foreslår	kontingentforhøjelse,	udelukkende	til	medlemmer	over	25	år,	da	
der	jf.	Folkeoplysningsloven	ikke	gives	aktivitetstilskud/medlemstilskud	til	disse	
medlemmer.	AN rligt	kontingent	for	medlemmer	over	25	år	foreslås	til	800,00	kroner	pr.	
år.	

6) Valg	af	formand	
• Nuværende	formand	Peter	Jørgensen	genopstiller	ikke	

7) Valg	af	2	bestyrelsesmedlemmer	for	2	år	
• Sussie	Cardell	(Sekretær)	genopstiller	ikke	
• Rikke	Braad	genopstiller	ikke	

8) Valg	af	suppleant	
• Trine	Jensen	ønsker	at	træde	ud	før	tid,	der	skal	derfor	vælges	en	ny	suppleant	for	1	år				

9) 	Valg	af	revisor	og	revisorsuppleant	
10)	Eventuelt		

Referat:	

Ad	1)	Valg	af	dirigent	og	referent 
Nina	Nord	blev	valgt	til	dirigent	
Mette	Haugsted	blev	valgt	til	referent	

Ad	2)	Bestyrelsens	beretning	
Formanden	a\lagde	beretning:	

Der	har	været	a\holdt	arbejdsdag	med	stor	succes	og	rekordhøj	deltagelse.	Rideklubben	\ik	malet	
bomme,	ryddet	op	i	bl.a.	containeren	ved	caféen	og	springopbevaringen	i	ridehuset.	
Der	har	været	a\holdt	stævner	med	100	starter	og	desværre	et	vi	måtte	a\lyse.		
Ridelejre	2023	var	igen	i	år	en	stor	succes.		



Klubmesterskab	2023	i	spring	var	Viola	og	Elvira.	Dressurmestre	var	Freja	og	Jose\ine.	Formanden	
ønsker	tilllykke	og	opfordrer	til	at	stille	op	i	2024	også.	
Juleafslutning	2023	var	i	år	med	enkelte	nye	tiltag	bl.a.	voltigering.	
Bestyrelsen	har	prioriteret	et	par	forbedringer	bl.a.	at	udlægge	\lokker	i	ridehuset.	Tak	for	hjælpen	
med	dette.	
Der	er	også	indimellem	oprydning	i	stalden,	og	det	er	dejligt,	at	se	når	vores	medlemmer	tager	teten	på	
det.	Husk	man	gerne	må	smide	ud,	hvis	man	rydder	op,	men	spørg	Gitte	først.	
Fastelavn	2023	var	også	en	succes	med	sponsorat	fra	Ølstykke	Bageri	og	Konditori.		
Der	oprettes	i	2024	et	nyt	tilbud	-	Kæphest.	Vi	mangler	lidt	tilmeldinger,	så	gør	endelig	reklame.		
Der	er	i	2023	også	renoveret	toiletter.		
Nyt	hegn	er	på	ønskelisten	for	2024.	

Formanden	takker	vores	Sponsorer.	Uden	dem,	var	vores	arrangementer	mindre	sjove.	Sponsoraterne	
gør	en	stor	forskel.	Tak	til	Ølstykke	Bageri	og	Konditori,	Thirsgaard	ejendomme	Aps,	Fabius	Lighting,	
Fog	Trælast	og	Byggecenter,	Dong	Feng	og	OK.	

Formanden	takker	frivillige	for	alle	opgaver,	der	er	løst	i	løbet	af	året.	Hvad	end	det	er	vand,	der	skal	
pumpes	væk,	vandkopper	og	boksdøre,	der	skal	\ikses	eller	andet,	så	er	det	guld	værd.		

Formandens	beretning	blev	taget	til	efterretning.	

Niels	tilføjer	herefter,	at	Egedal	kommune	har	bevilget	hegn	til	ridebanen.	Niels	vil	bestille	
materialerne,	da	han	har	fået	bevilget	pengene.	Han	mangler	blot	en	dato	for	etablering	af	hegnet.	
Bestyrelsen	vil	\inde	en	dato	på	førstkommende	bestyrelsesmøde	og	aftale	nærmere	med	Niels.	

Ad	3)	Fremlæggelse	af	årsregnskab	til	godkendelse	
Kasserer	Mette	Holm	fremlagde	årsregnskab	fra	2023.	Kasseren	fremhæver	at	2023	resulterer	med		et	
underskud	på	25.000,00	kr	som	senere	er	motivation	for	bestyrelsens	forslag	på	dagsordenen	senere.			
Regnskab	2023	godkendes.	

Ad4)	Fremlæggelse	og	drøftelse	af	hovedlinjer	for	foreningens	virksomhed	det	kommende	år,	samt	af	
budget	for	det	nye	regnskabsår	
Budget	2024	fremlægges	og	godkendes.		

Der	kom	forslag	fra	forsamlingen	om	at	man	i	betragtning	af	færre	medlemmer	under	25	kan	uddele	
kaffe/thebillet	til	stævne	frem	for	rosetter.	Ideen	blev	noteret	til	stævneudvalgsmedlemmerne	og	
bestyrelsen.	

Ad	5)	Behandling	af	indkomne	forslag	
• Forslag	fra	bestyrelsen	om	ændring	af	kontingent	for	medlemmer	over	25	år.	

Bestyrelsen	foreslår	kontingentforhøjelse,	udelukkende	til	medlemmer	over	25	år,	da	
der	jf.	Folkeoplysningsloven	ikke	gives	aktivitetstilskud/medlemstilskud	til	disse	
medlemmer.	AN rligt	kontingent	for	medlemmer	over	25	år	foreslås	til	800,00	kroner	pr.	
år.	

Der	stilles	spørgsmål	til	om	dette	også	gælder	støttemedlemskab.	Det	gør	det	ikke.		
Forslaget	vedtages	enstemmigt.	

Ad	6)	Valg	af	formand	



Mike	Lieblein	Christensen	melder	sit	kandidatur	og	vælges	som	formand.	

Ad	7)	Valg	af	2	bestyrelsesmedlemmer	for	2	år	
• Linda	Aagaard	Thomsen	vælges	for	2	år.		
• Diana	(Livas	mor)	vælges	for	2	år.		

Ad	8)	Valg	af	suppleant	
Alicia	og	Danni	vælges	som	suppleanter.	

Ad	9)	Valg	af	revisor	og	revisorsuppleant	
Kirsten	vælges	som	revisor.	Peter	er	revisorsuppleant.	

Ad	10)	Eventuelt		
Peter	orienterede	forsamlingen	om,	at	han	og	Agnete	har	sponseret	leasing	af	traktoren	til	at	køre	
ridebanerne.	Traktoren	kan	snart	frikøbes	af	leasingkontrakten.	Niels	siger	til	forsamlingen,	at	han	
gerne	vil	frikøbe	traktoren	efter	leasing,	hvis	beløbet	er	under	30.000,-		


